
Yttersjö fritidsförenings styrelsemöte 2018-09-20 

Närvarande: Christina Sandström, Kristoffer Nilsson, Fredrik Eriksson, Kenneth Sandberg, Agneta 
Ivarsson, Frank Drewes och Anna Hilmersson. 

 

1. Mötet öppnas. 
 

2. Kenneth redovisar sommarkiosken.  Det har gått bra i sommar, det blev en vinst på 20 000 :-. 
Det kommer att göras en investering, en luftvärmepump kommer att köpas in. Dels för att få 
ner de fasta kostnaderna för direktverkande el samt kunna kyla ner lokalen varma 
sommardagar. Kenneth har kollat upp olika alternativ och vad det kommer att kosta. 
Slutsumman kommer att bli ca 17 000 :-. 
 

3. Går det att göra lokalen mindre bullrig? Fredrik kollar upp kostnad på olika alternativ av 
ljuddämpning i taket. Alternativt att vi gör något eget nästa sommar, ett billigare alternativ. 
Styrelsen tar beslut på det när vi vet mer vad det kan kosta. 
 

4. Hur är det med huset i övrigt? Det kommer att göras en översyn av både yttertak och golv för 
att se över om något behöver åtgärdas. 
 

5. Hemsidan behöver uppdateras. Kenneths dokument om ”Holkens historia” ska läggas upp. 
Några detaljer på bokningssidan och hyresavtalet ska uppdateras och checklistan till 
”sommaransvar på Holken” ska läggas upp. 
 

6. Längre fram ska vi bjuda in Kasamarks IF för att föra en dialog om ”Rolands spår”. 
 

7. Kenneth och Fredrik gör inköpen till nästa pubkvällen. Agneta, Christina och Anna står i 
baren. 
 

8. Nästa möte 18 oktober kl. 19.00 
 

9. Mötet avslutas. 
 
 
 
 
 
 
Fredrik Eriksson, ordförande                                                     Anna Hilmersson, sekreterare 


